

## ÅPEN FOLKEKIRKE HAMAR

Referat fra styremøte 13.03.2018 kl.15-17.30

Sted: Høgskolen i Innlandet, Hamar.

Til stede: Sevat, Finn, Sveinung, Gitte, Gunhild (referent)

### Saker:

**04/18 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 17. januar 2018. Sakliste for dagens møte**

Referat og innkalling er godkjent.

**05/18 Oppfølging fra Årsmøtet i regionlaget 1. februar 2018**

- Konstituering av styret:
  - Finn R. Huseby (leder)
  - Gitte Bergstuen (sekretær)
  - Sveinung Moesgaard Skjesol (hovedansvarlig for nettarbeid), med Gitte som bistand
- Referat fra årsmøtet. Referatet sendes ut på e-post til medlemmer. Finn lager utkast til medlemsbrev.
- Videre arbeid med etablering av nominasjonskomite. Lasse Gran og Sevat Lappegard har sagt ja til å bidra. Saken gjenopptas neste møte.

**06/18 Regionlagets arkiv**

Hvordan ha kontinuitet og ta vare på vår historie?

Sveinung oppretter mappe fra dropbox for arkivering av dokument.

**07/18 Oppfølging/informasjon fra Årsmøte i ÅF sentralt 3.3. 2018**

Info om valg. Valgkomiteens forslag ble vedtatt med følgende endring: Ingvild Lalim ble valgt som vara, mens Kirsten M. Aase Finch ble valgt inn i styret. Ole Kristian Bonden er vara i styret.

Erfaringer fra årsmøtet og drøfting av eventuelle innspill til styret sentralt. Skal årsmøtet være representativt og sende delegater? Tida er trolig ikke inne for det foreløpig.

- Overføring av penger til regionlag: Sevat undersøker hvordan dette løses praktisk mtp kontonr. etc.
- For behandling av kirkemøtesaker: se sak 12 Eventuelt

**08/18 Info fra ÅFs delegatmøte 2.3. 2018 før årets Kirkemøte**

Sentrale saker på delegatmøtet var saker som skal behandles på kirkemøtet, se sak 12 Eventuelt.

**09/18 Info fra møte for regionlagsstyrene 4.3. 2018**

- Arbeidet med å bygge regionlag pågår. Hamar regionlag er fadder og skal bidra til å fremme etableringen av regionlag i Sør-Hålogaland
- Finn sender ut et skriftlig referat fra møtet som brukes til mer grunnleggende drøftinger neste styremøte
  - Drøftinger av hva som har fungert og ikke så langt. Gard presenterte en analyse av ÅFs historie for å se hvor vi lykkes/hva vi lykkes med. Finn ber om tilgang til materialet.
  - Gjennomgang av erfaringer fra regionlagsstyrene
  - Summerunde med plenumsoppsummering.
    - Hvilke behov for aktiviteter og arrangement ser vi?
    - Hvilke møteplasser og kommunikasjonsformer trenger vi? Nasjonalt nivå vs. regionalt nivå, regionalt vs. medlemmer
    - Økonomistyrking og medlemsverving.

**10/18 Hvordan styrke regionlagets arbeid fram mot valget 2019**

- Medlemsoppfølging/info til medlemmer og eksternt, medlemsverving, arrangement, tanker fram mot nominasjons- og valgarbeid?

Dette er saker som også ble drøftet på regionlagssamlinga. Vi får et skriftlig referat fra Finn og tar en grundig drøfting av denne saken neste møte.

**11/18 Møteplan for styret**

- Vi satser på to møter før sommeren. Neste møte blir 3. april kl. 16.30 på Høgskolen.

**12/18 Eventuelt**

- Endringer i bispedømmerådsgruppa: Ingvild Kessel går ut av rådet, Ole Midthun går inn i rådet. Gunhild undersøker med Freddy om rutiner for oppnevning av flere varaer.
- Kirkemøtesaker: Visjonsdokument: Vi diskuterte hvorvidt vi skulle løfte fram Hamars visjon. Finn og Sevat drøfter dette med OKB.
- Utpeking av biskop: ÅF sentralt går for tilsetting av biskop. Hamar ÅF har stilt spørsmål ved vekting av stemmer og at summen av første, andre og tredjestemmer bestemmer rangeringen av kandidatene. Vi mener stemmene ikke skal vektes og at antall førstestemmer skal bestemme rangeringen.
- Regler for valg av MR/BDR/KM: viktig for ÅF at det er direkte valg, samt forholdstallsvalg
- Kultursatsinga: i forberedelsene til denne kan vi bruke elementer fra årsmøtesaken om kunst- og kultursatsing.